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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 10/2017      § 143-161 
 

Tid: Tisdagen den 19 december 2017  kl. 17.30 – 18.15 

Plats: Stockholms stadshus, Bråvallasalen 

 

Justerat : 2017-12-21 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Johan Kovaniemi (S) Tjänstgörande ersättare 

Ingela Edlund (S)   

Andrea Irving (MP) 

Bwar Mert (V)  

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, enhetscheferna Susanne Olsson, Anders 

Berlin, Camilla Hagman, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Jenny Schöldin (S) 

Zekiye Güler Thompson (S) 

Daniel Gustafsson (MP) 

Andreas Berglöf (M) 

Richard Bengtsson (L) 
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§ 153 

Anläggande/uppförande av konstsnöspår med tillhörande tekniska 
funktioner för längdskidåkning i Ågesta friluftsområde - Inriktnings- 
och genomförandebeslut  

Dnr 08.03.02/572/2017. 

 

 

BESLUT 
 
1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag till inriktning och genomförande för 

anläggande av konstsnöspår med tillhörande tekniska funktioner för längdskidåkning i 

Ågesta friluftsområde, med en beräknad sammanlagd investeringsutgift om 30 mnkr.  

 

2. Idrottsnämnden delegerar till förvaltningschefen att besluta om förfrågningsunderlag, fatta 

tilldelningsbeslut, ingå avtal med antagen entreprenör samt besluta i övriga frågor som rör 

upphandlingen och eventuellt tecknat avtal. 

 

3. Paragrafen förklaras omedelbart justerad 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen fick i budget 2016 uppdraget att utreda förutsättningarna för anläggande 

av ett konstsnöspår för längdskidåkning i Ågesta friluftsområde. Den 20 december 2016 

beslutade idrottsnämnden att ge idrottsförvaltningen i uppdrag att fortsätta den påbörjade 

projekteringen med inriktningen att ett konstsnöspår skulle finnas färdigt till skidsäsongen 

2017-2018. 

 

Det vatten som behövs för konstsnötillverkningen planerar idrottsförvaltningen att ta från den 

närliggande sjön Magelungen. För vattenuttag för tillverkning av konstsnö krävs ett tillstånd 

för vattenverksamhet från mark- och miljödomstolen, en s.k. vattendom. En ansökan är 

inlämnad till mark- och miljödomstolen vid Nacka tingsrätt och handläggningen har 

påbörjats.  

 

Förvaltningen föreslår att den entreprenad som behöver upphandlas ska omfatta projektering 

av ett konstsnö (motions) spår av en sträcka på cirka 5 000 meter inklusive lösningar för 

upptagning av vatten, transport av vatten till teknikbyggnad, teknikbyggnad med 

installationer, tillverkning och utfördelning av konstsnö, markarbeten, belysning, 

dimensionering av rör för vatten, el och tryckluft. Projekteringen ska dimensioneras för ett 

konstsnöspår på 5 000 meter, men sträckning i terrängen ska kunna utföras i etapper om  2 

000 meter, 2 200 meter, 3 000 meter, 4 000 meter och 5 000 meter.   

 

Idrottsförvaltningens bedömning är att det inte är realistiskt att kunna anlägga ett 

konstsnöspår om 5 000 meter inom den budgeterade investeringsutgiften om 30 mnkr. 

Anledningen till de olika etappernas uppbyggnad är faktiska möjligheter i naturen samt att det 

i samband med upphandling finns möjligheter att avropa ett så långt spår som möjligt inom de 

ekonomiska ramarna. 
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I budget för 2017 finns 10 mnkr avsatt, varav 1 mnkr beräknas vara upparbetat 2017, och för 

2018 finns 20 mnkr. Den totala summan för ett minimum om 2 000 meter konstsnöspår 

uppskattas till sammanlagt 30 mnkr och förutsätter att de 9 mnkr från 2017 kan överföras till 

2018.  

Ett konstsnöspår kortare än 2 000 meter bedömer inte förvaltningen som rimligt då 

efterfrågan på konstsnöspår för längdskidåkning är mycket stort. Ett kortare spår skulle skapa 

konflikter och problem på platsen då efterfrågan och antalet samtidiga besökare skulle vara 

fler än vad som är möjligt.    

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Han yrkar också om att ärendet tas med omedelbar justering och hör tillika bifall till detta. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 
 

 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

  

 

 


